
Občanské sdružení 
„Rozkvět zahrady Jižních Čech – místní akční skupina“

  se sídlem Školní 124, 38402 Lhenice                       IČO: 26658691 

Zasedání  správní  rady  občanského  sdružení  „Rozkvět  zahrady  Jižních  Čech  –  MAS“  a 

současně programového výboru MAS

Program zasedání:

1) Úvod

2) Informace o realizaci SPL

3) Financování poslední etapy administrace SPL 2012

4) Příprava účasti MAS na výstavě Země živitelka 2012

5) Informace o projektech OPLZZ a OPVK

6) Informace o projektu „Orální historie – paměť kraje“

7) Různé.

Jednání zahájeno dne 21.8.2012 od 14.00 hod v zasedací místnosti IS Plástovice. 

Ad 1) Jednání správní rady zahájeno ve 14.00 hodin. Úvodní slovo předsedy MAS Petra Lebera, 

představení programu. Program jednání schválen.

Ověřovatelé: Milan Pešek, Dagmar Bastlová. Průběžný zápis veden Jaroslavou Mitášovou.

Ad 2) Petr Leber shrnul poslední vyhlášenou 7. výzvu na minibusy, kdy byly přijaty 3 žádosti a 

všechny projekty jsou již před podpisem smlouvy.

Dále hovořil o změně území MAS, rozšíření o 7 nových obcí (Dasný, Ktiš, Křišťanov, Nová Pec,  

Želnava, Černá v Pošumaví a Horní Planá) a s tím souvisela změna a aktualizace Strategického 

plánu Leader. SZIF neschválil zařazení vojenského újezdu Boletice do území MAS, ale máme s 

nimi partnerskou smlouvu o spolupráci.

Projednávalo se také rozložení členské základny v území a přijímání nových členů do rady MAS z 

řad zástupců z nově přijatých obcí.

MAS odevzdávala Dotazník k hodnocení MAS a zástupci MAS byli na veřejné obhajobě v Praze, 

do 24.8. nám zašlou z ministerstva zemědělství výsledky, podle kterých bude MAS zařazena do 

kategorií A až D.

Usnesení: Správní rada MAS projednala novou rozlohu území a počet obyvatel v obcích – členové 

souhlasí.



Občanské sdružení 
„Rozkvět zahrady Jižních Čech – místní akční skupina“

  se sídlem Školní 124, 38402 Lhenice                       IČO: 26658691 

Ad 3) Předseda MAS Petr Leber předložil informace o hospodaření organizace. V pololetí roku 

2012 máme vyčerpáno z dotace 1 560 000 Kč, první etapa je již proplacená. Druhá etapa, od října 

do prosince, bude finančně náročnější, bude potřeba si zhruba 500 000 Kč půjčit, nejlépe od některé 

obce nebo člena, případně úvěr z banky, zhruba na půl roku. 

MAS si vytváří  finanční zálohy z nepřímých nákladů projektů, v současnosti  se realizuje velký 

projekt  z  OP  LZZ,  z  kterého  MAS již  obdržela  20% zálohu,  po  schválení  Zprávy o  zahájení 

realizace projektu dostane dalších 20%.

Usnesení: Správní radou bylo projednáno, že si MAS půjčí finanční prostředky od ZOD Blata, což 

bylo navrhnuto členem ZOD Blata,  panem Peškem. 

Ad 4) MAS Rozkvět zahrady jižních Čech se bude jako již každoročně prezentovat na veletrhu 

Země Živitelka, která se letos koná od 30.8. - 7.9.2012. Stánek MAS bude umístěn v pavilonu Z. V 

pátek 31.8. se zde koná Den venkova a po celou dobu veletrhu je připraveno i několik zajímavých 

seminářů, kterých se zástupci MAS Rozkvět budou účastnit.

Ad 5) Manažerka MAS Marta Krejčíčková hovořila o projektu Rozvoj místního partnerství a trhu 

práce  z  OP LZZ.  Ve  dnech   16.  -  17.7.2012  proběhla  v  regionu  LAG Deggendorf  společná 

návštěva  členů  projektového  týmu,  kde  byl  projednán  plán  odborných  stáží  v  regionu  LAG 

Deggendorf a prohlídka některých míst, která budou prezentována v rámci exkurzí. Byl domluven 

další termín jednání s německými partnery na 20.9.2012 a předběžné termíny exkurzí Technické 

vzdělávání na školách – konec října/začátek listopadu, 25.11.2012 Jobbörse – Burza práce, akce 

pořádaná  na  regionální  úrovni  zaměřená  na  kontaktování  zaměstnavatelů  s  potenciálními 

zaměstnanci. Zhruba na únor 2013 je plánovaná exkurze na tématický okruh poradenství pro ženy a 

na duben 2013  poradenství pro mladé rodiče, síť KOKI.

Stále probíhá komunikace s paní Karbstein z LAG Deggendorf ohledně vytypování osob, kteří se 

nám na  těchto  výjezdech  podle  zaměřených  témat  budou  věnovat  a  na  upřesňování  programu 

exkurzí.

Proběhlo výběrové řízení na Zajištění ubytovacích a stravovacích služeb pro účastníky zahraničních 

exkurzí a stáží. Na září je naplánované výběrové řízení na vzdělávací aktivity projektu.

Projekt z OP VK nebyl přijat, MAS si vyžádala hodnocení hodnotitelské komise tohoto projektu. 

Pro projekt není odvolání, podáme ho znovu v další výzvě.
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Usnesení: K hodnocením projektu z OP VK se udělá posouzení z hlediska  realizovatelnosti MAS a 

ke  každému  kritizovanému  bodu,  kde  projekt  ztratil  body  při  hodnocení,  se  MAS  vyjádří. 

Projednáme to i s partnerem projektu Jihočeskou univerzitou a poskytovatelem dotace.

Ad 6) Na zasedání správní rady se dostavila také orální historička paní doktorka Vágnerová. Tento 

projekt „Orální historie – paměť kraje“ bude  dokumentovat území Blat a to z hlediska zemědělské 

půdy  a  historie  obcí  až  k  roku  1945  a  kdo  si  pamatuje  i  dál  až  do  současnosti,  vztah  lidí  k  

památkám, krajině, zemědělské půdě. Lidé umírají a je potřeba dochovat zkutečnost a vzpomínky 

pamětníků,  aby  se  mohly  předávat  dál.  Do  projektu  je  zapojeno  i  Jihočeské  muzeum 

prostřednictvím pana Petráše, který se na jednání také dostavil.

Byl dán dohromady tým lidí, kteří se tomuto projektu věnují, a to pan Petráš, paní Vágnerová a s 

rozhovory pomáhají dále paní Vondrášková a Bastlová. Naplánován je výběr zhruba 40-ti osob, s 

kterými provedou řízené rozhovory. 

Paní  Vágnerová  navázala  také  kontakt  s  panem  doktorem  Fischlerem  z  Rakouska,  který  byl 

komisařem pro evropské zemědělství, že bychom uvítali jeho pomoc, jelikož má organizaci, která 

projekty s touto tématikou podporuje. Je naplánována návštěva pana Fischlera na 23.10.2012.

Usnesení: Na tento projekt bude potřeba v příštím roce najít nějaké finance. Zájem o tento projekt 

orální historie projevil také mikroregion Chelčicko-Lhenický.

Ad 7) Pan Iral, předseda Chelčicko-Lhenického mikroregionu a starosta Chelčic vznesl dotaz na 

otázku regionálních značek. Zda bychom se přidali pod regionální značku Prácheňsko nebo Šumava 

nebo zda si neudělat vlastní značku a zaregistrovat se do asociace regionálních značek. Hovořilo se 

o možných regionálních značkách, které by na společném území mikroregionů Blata a Chelčicko-

Lhenicko mohli vzniknout. Je potřeba to zkomunikovat se sousedy, udělat základní kostru, kterou 

představíme okolnímu území.

MAS plánuje opět společná kalendář pro všechny obce v území. Na každou obec jsou plánovány 2 

stránky, kde budou informace o obci, fotky a plánované akce. Probíhá oslovování obcí, zda se do 

kalendáře chtějí zapojit či nikoliv, do konce září potřebuje MAS podklady od obcí.

Závěrem poděkoval předseda MAS Petr Leber všem přítomným za účast.


